
SCHŮZE VÝBORU S PŘEDVÁNOČNÍM
POSEZENÍM  2023

18.  prosinec  se  stal  dnem  poslední  schůze  výboru  ZO  OS  FN
PLZEŇ  v roce  2023.  Setkání  bylo  naplánováno  zároveň  jako
předvánoční  posezení  a  volba pro posezení  padla  na restauraci
Kozlovna v Plzni  na Doubravce.  Začátek schůzky byl  stanoven
na 17 hodinu.  Krom pěti členů výboru (Bc. Havlová a Mgr. Redl
se omluvili) na setkání dorazily též p. Švíková a členka Dozorčí
rady  p.  Davídková.  Nejprve  proběhly  základní  administrativní
úkony,  poté  byli  přítomní  seznámeni  s výsledkem  Kolektivního
vyjednávání,  které  proběhlo  v  dopoledních  hodinách.  Toto
jednání bylo prozatím směřováno převážně na finance z FKSP,
kdy je polovina částky určena na produkty spojené se spořením
na  stáří  a  druhá  polovina  byla  schválena  na  příspěvky
na stravování. Částka příspěvku na produkty spojené se spořením
na  stáří  zůstává  beze  změn  –  500,-,  přestože  přibylo  cca  1000
nových zájemců o tento benefit. Částka příspěvku na stravování
zůstává též beze změn. Avizované 5% navýšení platů bude řešeno
formou  navýšení  osobního  ohodnocení.  Při  Kolektivním
vyjednávání  přednesli  zástupci  všech tří  odborových organizací
ZO  OS  FN  PLZEŇ,  FN  2  a  LOK  ještě  požadavek  na  další
navýšení platů pro nízkopříjmové zaměstnance (THP, pracovníci
prádelny, kuchyně atd), který byl ředitelem FN MUDr. Václavem
Šimánkem  zamítnut,  s odkazem  na  možnost  vyplacení  odměn
v případě  kladného  hospodaření  v   roce  2024.  Vzhledem
k některým  nedořešeným  záležitostem,  zvláště  pak  směrem
k FKSP,  nebyla  Kolektivní  smlouva  zatím  podepsána  a  budou
tedy  následovat  další  společná  jednání  odborů  a  vedení  FN.
Po  předání  informací  z  Kolektivního  vyjednávání  pokračovalo
jednání  výboru  bodem,  ve  kterém  předsedkyně  p.  Suchá
odprezentovala  email,  který  byl  doručený  od  Bc.  Gabriely
Havlové.  Bc.  Havlová  zaslala  email,  jehož  hlavním bodem byla
žádost  o  uvolnění  z funkce  člena  výboru  ZO  OS  FN  PLZEŇ,
s platností  od  1.1.  2024.  Dalšími  zaslanými  řádky  v doručeném
emailu popřála Bc. Havlová výboru mnoho zdaru při pracovních
činnostech  v odborové  organizaci  i  mimo  ní  a  zmínila  důvody



k ukončení  členství  na vlastní  žádost.  Výbor žádost  akceptoval.
Bc.  Havlové  děkujeme  za  dosavadní  činnost  a  přejeme  jí
do budoucna vše dobré jak v soukromém, tak pracovním životě.
Po  překvapivém  oznámení  byla  přítomnými  vzniklá  situace
podrobně  rozebrána  a  bylo  navrženo  přizvat  na  nadcházející
schůzi výboru Bc. Jitku Urbánkovou, která se ve volbách umístila
na dalším volitelném místě a vyzvat jí tím k převzetí uvolněného
místa  ve  výboru  ZO  OS  FN  PLZEŇ.  Následovalo  předání
informací vyřešení situace kolem příspěvků důchodců – odborářů.
Tímto bylo naplněno jednání schůze výboru ZO OS FN PLZEŇ.
Poté se již mohla přijít na řadu volná zábava, přátelské posezení
a  popovídání  si.  Samozřejmě,  že  došlo  také  k  vzájemnému
obdarování vánočními dárečky i popřání klidných a požehnaných
svátků vánočních, prožitých v radosti a lásce se svými nejbližšími.
Nechybělo ani přání pevného zdraví v roce 2024, na které nikdo
z přítomných nezapomněl a které všichni přejeme i všem našim
členům a jejich rodinám.
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